
P R O T O K O i , nr  xLI r /97

odbybej  r ¡  dn iu J0 grudnia 1997 rokus e j i  R a d y  M i e j s k i e j  w  J q d r z e j o w i e

Urzgdz ie  Re jonowym w Jqd rze jow ie .

Ad"1.  Obradon przewodniczy l  Przewodniczqcy Rady t { ie jsk ie j
T.  éwierczyñski  "
Frze¡¡odníez4ey otworzy l  ses jE Rady l { ie jsk ie j  w Jqdrzejowie"
Obrady eozpoezgto o godz.9- te j  przy f rekwecj i lT  radnych 'co
stanor*i60,7 ?6 ogótu Rady.Obrady kont¡muowano przy frekwencji  20
radnyeh/3 radnyeh spóánilo siE/,co stanowi BO 96 ogólu Rady.
Jest to quorum prawomocne do pode$nowania uchwal"
Prze¡rodniczqey Rady Mie jsk ie j  T.Swiercz¡rásk i  powi ta l  przybylych
na ses jq radnych,cz lonków konis j i  spoza Rady 'Zastqpcq Úurmist rza,
sekretarza i skarbnika gminy,radcq prawnego,kierorników l{ydzialów
Urzqdu ü ie jsk iego w Jqdrzejowie,wszystk ich uczesüniczqcych w obradach
Rady.

Sekretarzem obrad wybrano jednoglo6nie radnego Harka Skrzypca.
Radny wyraz i l  zgodq na peln ien ie funkc j i  sekretarza obrad.

4 d . 2 . Radny Andrzej Rybiñski wybrany w wyborach uzupelnia-
jEcych w okrggu wyborci¡m nr 8 zTot,yl 6lubowanie.
Rotg 6 lubonania odczyta l  l { iceprzewodniczqey Tadeusz Krzeszowski .
Przewodnicz4cy Rady Mie jsk ie j  z loLy l  gratu lac je not ro wybranemu
radnemu.

A d . 3 . Rada  usp raw ied l iw i l a  n ieobecno6ó  radnych  l l .Ga jewsk i t *
- g o , E . K a l r y , H . P o c z q t € g o r G . L e k s y r C z . O l s z a l x a  n a  s e s j i  w  d n i u
17  g rudn ia  1997  roku ,o raz  radnych  M.Ga jewsk iego ,E"Ka lwy r rJ .Poczg -
tego rCz .O lszaka  n ieobecnych  na  ses j i  w  dn iu  1B  g rudn ia  1997  roku .

P rze ¡ ¡odn iczqcy  Rady  M ie j sk ie j  udz ie l i l  g l osu
Cezaremu Urbanor¿i  - Inspektorowi  do spraw O6wiaty ,Kul tury  i  spor tu,
który zapoznar- z programem imprezy sylwestrowej odbywanej
w dniu 1 l  s tycznia 1997 roku na rynku.Zapros i l  wszystk i .ch do
w z i g c i a  u d z i a l u "

Ad"4.  Przewodnicz4cy obrad in formuje o zapcoszeniu na
dzis ie jsz4 ses jg czTonk6w Komis j i  spoza Rady ze wzglEdu na
techniczn4 n iemoLno66 odbycia pos iedzeñ Rady.

Przer*odnicz4cy wnosi  r , r  imieniu Zarz4du Hie jsk iego
Qwycofanie z  proponol r¿rnego porz4dku obrad pkt .7  t ¡  brzmieniu:
?rUchwaia w sprawie uchwalenia regulaminu organizacy jnego
Urzqdu  M ie  j sk iego r r .
Zastqpca Burmiat rza wwaLa, i .e  zmiany w regulamin ie r ¡ inno
nywaé przy udzia le  Burmist rza Naezelnego.Na tak im samym
süo i  Za rz4d .
Za wniosk iem glosowalo 14 radnych ,g losów przec iw n ie by lo,3 radnnych
wstrz5rnalo s ie  od g losu.
Porz4dek obrad z uwzglqdnieniem przyjgtej poprawki powzigto
jednog loSn ie .
Porz4dek obrad.
l .O twarc ie  ses j i r s t r ¡ i e rdzen ie  quo rum,powo lan ie  sek re ta rza  ob rad .
2.Slubowanie radnego Andrzeja Rybi isk iego wybranego w wyborach

uzupeln ia j4eych w okrqgu ryborczym nr  B"
l .Usp raw ied t iw ien ie  n ieobecno6c i  radnyeh  na  ses j i  w  dn iach  17

i  18 grudnia 1997 roku.
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4,Przy jgc ie porz4dku obrad.
l . I n te rpe lac je  i  wo lne  wn iosk i .
6 . In fo rnac ja  o  rea l i üac j i  uchwa l  pod jE tych  na  ses j i  w  dn iu  7 .12 .1997?"
?"Uchr¡ala w sprawie ryrahenía zgody na przekazaie w wieczysüe

u2yükowanie nieruchomoÉci zabudowanej poloZonej w Jqdrzejowie
pr?y ul icy Klasztornej dla Powszechnej Spótdzietni Spo2¡rwców
r rSpo lemr r  w  Jgd rze jow ie "

S.Uehwala w sprawie zmian w bud|ec ie miasüa i  gminy na 1997 rok"
9 .Odpo¡ ¡ i edz i  na  i n te rpe lac je .

lO.Sprary r62ne.
l l .Zamknigc ie obrad.

Ad"5.  Radny t l .Ku6nierz zwraca s ig  z  pro6bq do wladz gminy
o inüerwencje r  sprawie przytqczenia wsi  na leZqcych do obecnej
poezty  w Krzc iqc icach do poczty  w Jgdrzejowie,a n ie jak p lanuje
s ig do poczüy w Sgdziszowie odleglego o 19 knt .  l ls ie  üerytor i .a ln ie
naieh4 do gminy Jqdrzejów,organizacyjnie ztí4zarte s4 z Jqdrzejonem.
tl iceprzewodniczc4. T,Krzeszowski prosi Zarzqd lt iejski o zalatwienie
sprary przekopu z Osiedla Szansa ,gdz ie jezdnia zosta la zask lepio-
narale chodnik jest rozkopany"
ñadny t l .Poczgty wnosi  o  podnies ienie s tudz ienk i  na kanale burzowym
w ul .K ie leck ie j  pod nosüem.Zaglgbiet r ie  w jezdni  okolo 2O n"
Radna B.Rogulska zvraca s iE o podjqc ie dz ia la f  o  prze jqc ie od
Komendy  Re jonowe j  Po l i c j i  czE6c i  g run tu  n igdzy  u I .11  L i s topada
a J Naja.Proponuje zwr6cíó s ig  w te j  sprar* ie  do Komendanta
t lo jewódzkiego Fa po6rednic twem Komendanta Rejonowego.Zwraca s iE
c tq  sprawq,bo to  jed¡me przej6c ie zdaniem radnei  do za lat r ¡ ien ia
dla tych ludz i  ,k t6rzy üam mies zkaj4.
Radny  t I .Kqd ra  p ros i  o  podan ie  obow i4zu iqce j  s t re f y  och ronne j
ko lo  ocz l szcza ln i  6c ieków w  P iaskach .
Radny K. ! [arc inkowski  znraca s ig  o przJmajmnie j  doraáne pokryc ie
wynry w jezdni  n  a lskrzyZowaniu u l ic  Dojazd i  Hieszka I
Przeje?día j4ce srmoctrody ryrywajq dz iurq coraz bardz ie j .

Ad .6 .  ñada  15  g losan i ,g losów p rzec iw  n ie  by lo ,g rz !  3
g losach  ws t r z ¡ rmu j4eych  s iq  p rzy jg la  i - n fo rnac jq  o  rea l i zac j i
uchwa l  pod jq t yeh  na  ses j i  w  dn iu  t . ' 12 .1997  roku .

A d - 7 . Re fe ru je  K ie ro rm ik  Meres iñska .
Radny i l .Ku6mierz chce wiedzieó szer le j  na temaü tego budSmku"
Kto to  rob i  í  za ezy im przyzwolenien.Czy n ie zrobimy b lqdu
zdobywaj4c lekkq rQkq ten maj4üek.
Radny J.Hatys pyta odk4d uchwaly dotyez4ce spraw przekazyxania
w wieczyste uZytkowanie s4 przed¡n iotem obrad Rady ldcze3nie j  tego
n i e  b y l o .
K ie ro rn i k  i { e res iñska  wy ja6n ia ,áe  j eZe l i  Spó ldz ie }n ia  ma  roszczen ia
to  r ¡  t ak ie j  sy tuac j i  uch*ü .a  j esü  n ie  po t r zebna .
Grunty mog4 byó przekazane uchwal4,a le n ie  muszq"
Radny tJ .Ku6mierz pyta o opin lq  szacunkor4.
Kierownik Meres iñska odpowiada , ,üe wystEpi  do b ieg lego dopiero
r ¡ó r ¡ czas ,  j eZe l i  Rada  pode  jm ie  uehwa lE .
Aby PSSrrSpolem¡r  mogly  cokolwiek zrobió z  budynkiem muszq mieé
przelrazany grunt na r¡lasnO6ó.
Radna J.szreniawa zwraca s iq  ,aby ja6nie j  r ' ry t l .umaezyla na ten temat
pani  radca.
Radea ry ja6nia:se per¡ne przypadki  przewüdziane w ustar¡ ie  o gospodarce
g run temi ,2e  my  mus imy  oddaó  g run t  spó tdz ie ln iom.Po  p ros tu  mus imy .
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Jest  jeden prz¡ rpadek ,2e jesü to  decyz ja uzasadniona"
Rada moLe podj4ó uchwalqra le n ie  musi rspra¡ry  n ie  moZna k iero¡¡aé
do Sqdu.Je2el i  Rada uchwaly n ie  podejmie pozostanie n ie uregulowa.
ny s tan prawny"Rada moLe 

"a le 
n ie  musi  oddaó.

Radny t { .Ku6mierz:przedsiqbiors t r*o ¡ ¡  s tan ie l ik r ¡ idaej i "a  tu  j lo?
wydaje sig zezrolenie na remont budynku.Bud¡mek sig zmarnonal i
i  bgdzie kosztopwal  grosze.To jest  ladna naghlo jka,aby za paag
z t  kup ié  p lac .
Radny l { .Poczqty pyta po co w og6le uchwala,skoro zapós w ucb.wale

f fuchwala Zarz4d - l l ie jsk ie  w Jqdrzejowie.  r '
sekretarz wyja$nia , te  jest  to  zvykra pomylka za co przeprasza,
Radny E.dar¡ rot  pyta,  czy w przypadkú sprzeoázy obiektu razem
z gruntem ma gmina prawo pierwokupu.
Kierorn ik  l {eres iñska odpówiada , } ,e  n ie .
Rada.9-gtosami ,pt -zy 9 g losg.ch pr iee iw i  2  g losach wsürzynui4cych
:i.e /w6r6¿ $g:yi1:fq_á" gtos Frzewodnicz4Eego ná¿ii powziqla
Uchwalg nr XLII/267/97 w iprawie ryrazenia z[oay ná przekazanie
w wieczyste u2ytkowanie n iéruchonoÉci  zabudoñanéj ,po iozonej
w Jqdrzejowie_ p??y u l icy  Ktasztornej  d ta powsrecüáó¡  spóra i ie ln i
Spo2Srwcówi lspolemrt  w Jqdrzejowie
/uct rwala nr  XLI I /267/97 u za!4ezeniu do protok1tu/ .

4d.8"  Pro jet !ü  uchwaly przedstawia Skarbnik  Gniny.
Rada  19  g losami ,g losów p rzec iw  ñ ie . l y ro ,p rz Í  2  g losacn  w i t r z ¡ rmu jE -
cych s iq  powziqta üchwqlq ne xL]J /269/g l  w-  spráwie zmian
w br- rd2ecie miasta i  gminy na 19gI  rok.
/uchwala nr  x l r r /268797 u za l4czeniu do protok6!u/ .

Ad -9 -  odpow iedz i  na  i n te rpe rac je  udz ie ra  Bu rn i s t r z
l { -g rad  poda i4e ,Le  wszys tk i  zg loszóne  s f "a *y  zos tan4  za ta tw ione
pozy tywn ie .

Ad '  1o '  t J i cep rzewodn iczqcg  l { .Marcúnko r ¡ska  zwraca  s iE  z  p ro íbq
o t-*"y zestawy gryzu do rynór*nania diogi n Jasionnie kolo
k o 6 e i o l a .

4d .11 '  
- ^ l { " . *gdn icz4ey  Rady  sk lada  podz iqko r ¡an ia  za  dob rq

wspólpracQ w 1997 roku rs"ys la im iadnym,cz lonkom komis j i  spoza
I"¿y i  wszyst l iP ogggly t  |yezqc ws"ys l t iego naj lepszego w nadcho-
dzqcym Nowyn Roku l99e

ze wzgLgdu na úr{gzgrpanie porz4dku dz iennego o godz.113o zemyka
obrady  XL I I  ses  j i  Rady  t { i e  j sk ie  j .

Przewodnicz4cy
ow¡¿

Marek

Sr+ierc


